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Protokół Nr I 
z I sesji Rady Miejskiej w Brusach, która odbyła się 28 listopada 2014 roku  

w godz. 10.00 – 14.30 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu sesji.  

Ponadto w sesji wzięli udział:  

1. Burmistrz Brus - Witold Ossowski  

2. Sekretarz Gminy - Mariola Rodzeń 

3. Dyrektor Wydziału Organizacyjno – Prawnego – Eliza Szczesna 

4. p.o. Dyrektora Wydziału Komunikacji Społecznej – Iwona Wałdoch 

5. Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej - Paweł Wolter 

6. Radca Prawny – Grażyna Felska 

7. Radni Rady Miejskiej w Brusach VI kadencji: Zbigniew Kloskowski, Wojciech 

Ossowski, Michał Szczepański. 

8. Sołtysi oraz przewodniczący osiedli – lista obecności stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu sesji. 

 

Porządek obrad I sesji Rady Miejskiej w Brusach VII kadencji: 

1. Otwarcie sesji 

2. Stwierdzenie quorum 

3. Ślubowanie Radnych 

4. Wybór przewodniczącego Rady Miejskiej 

5. Wybór wiceprzewodniczących Rady Miejskiej 

6. Wybór stałych komisji Rady 

7. Ślubowanie Burmistrza 

8. Zakończenie obrad I sesji Rady Miejskiej 

 
Senior Rady Miejskiej w Brusach VII kadencji Andrzej Wiecki poprosił o wprowadzenie 

sztandaru Rady Miejskiej w Brusach. Poprosił obecnych na Sali o powstanie. Sztandar został 

wprowadzony, następnie odśpiewano Hymn Narodowy. 

 

Ad. 1. 

Otwarcie sesji  Radny Andrzej Wiecki otworzył I sesję Rady Miejskiej w Brusach i powitał 

przybyłych gości. 
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Ad. 2.   

Stwierdzenie quorum 

Senior Andrzej Wiecki powiedział, iż zgodnie z art. 17 ustawy o samorządzie gminnym w 

przypadku Rady Miejskiej w Brusach ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych. Stwierdził, 

że w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i 
podejmować prawomocne uchwały.  

Następnie poinformował, iż zgodnie z paragrafem 22 Statutu Gminy Brusy zawiązał się klub 

radnych odczytał pismo w sprawie zawiązania się Klubu Radnych Samorządni Brusy - pismo 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu sesji 

 

Ad. 3.   

Ślubowanie Radnych 

Senior Andrzej Wiecki poprosił przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej p. Jacka 

Bruskiego o wręczenie zaświadczeń o wyborze radnych Rady Miejskiej w Brusach. Radni po 

odczytaniu podchodzili po odbiór zaświadczenia. 

Złożenie ślubowania przez radnych 

Senior powiedział: Wysoka Rado, obecnie przystąpimy do ceremonii złożenia ślubowania 

przez nowo wybranych radnych. Poprosił o powstanie. Odczytał rotę ślubowania.    

„ Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuj ę uroczyście obowiązki 

radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy 

i mieszkańców”   

Odczytał z listy kolejno imię i nazwisko radnych Rady Miejskiej, a następnie każdy Rady 

podchodził do sztandaru i wypowiadał słowo „SLUBUJĘ” Radni po złożeniu ślubowania 

oddali cześć sztandarowi przyklękając i całując go.   

Senior Andrzej Wiecki – złożył gratulacje i stwierdził, że wszyscy Radni złożyli ślubowanie  

i objęli mandat radnego Rady Miejskiej w Brusach.  

 

Ad. 4 

Wybór przewodniczącego Rady Miejskiej 

 

Senior poinformował, iż zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym wybór 

przewodniczącego rady odbywa się bezwzględną większością głosów w obecności, co 

najmniej połowy ustawowego składu w głosowaniu tajnym. W przypadku Rady Miejskiej  

w Brusach bezwzględna większość głosów wynosi „8”. (50%  + 1) 
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Powołanie Komisji Skrutacyjnej 

Przystąpiono do powołania z radnych komisji skrutacyjnej.  

Senior przypomniał, że osoby kandydujące na stanowiska przewodniczącego  

i wiceprzewodniczącego nie mogą wchodzić w skład komisji skrutacyjnej. Poprosił  

o zgłoszenie, co najmniej 3 radnych do pracy w komisji.  

Do prac w komisji skrutacyjnej zgłoszono radnych: 

• Bartosz Michnowski 

• Bernadeta Niebrzydowska 

• Marek Zblewski 

• Arkadiusz Adamczyk 

Senior stwierdził, że do komisji skrutacyjnej zgłoszono 4 radnych. 

Pytał zgłoszonych radnych, czy wyrażają zgodę na pracę w komisji?  

Wszyscy zgłoszeni radni wyrazili wolę pracy w komisji skrutacyjnej. 

Senior zapytał czy ktoś z Państwa radnych ma uwagi do proponowanego składu komisji 

skrutacyjnej?  

Nikt nie zgłosił uwag. 

Senior przeprowadził głosowanie składu, aby wszystkie zgłoszone osoby mogły brać udział w 

pracach komisji. Przypomniał, że głosujemy poprzez podniesienie ręki.  

Za zgłoszonym składem komisji było 15 radnych. 

Senior stwierdził, że Rada Miejska powołała komisję skrutacyjną do przeprowadzenia 

wyborów na dzisiejszej sesji.  

Ogłosił 10 minutową przerwę w celu ukonstytuowania się komisji.  

Po przerwie  

Senior poprosił przedstawiciela komisji skrutacyjnej o przedstawienie funkcji 

przewodniczącego i sekretarza komisji. 

Radny Marek Zblewski poinformował, iż komisja skrutacyjna przedstawia się następująco: 

Przewodniczący – Marek Zblewski 

Sekretarz – Bernadeta Niebrzydowska 

Członek – Arkadiusz Adamczyk 

Członek – Bartosz Michnowski 

 

Zgłoszenie kandydatów na funkcję przewodniczącego Rady Miejskiej 
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Senior poprosił o zgłaszanie kandydatów oraz ewentualnie o ich przedstawienie. 

Przypomniał, że zgłoszony kandydat musi wyrazić zgodę na kandydowanie, dlatego 

każdorazowo będzie zwracał się z zapytaniem do zgłoszonego kandydata, czy wyraża zgodę.  
Zgłaszanie kandydatów: 

Radny Zbigniew Łacki zgłosił Radną Beatę Zblewską 
Senior zapytał czy radna Beata Zblewska wyraża zgodę na kandydowanie. Radna wyraziła 

zgodę 
Senior poprosił o dalsze zgłoszenia  

Nie było dalszych zgłoszeń.  

Dla formalności przegłosował zamknięcie listy kandydatów na przewodniczącego rady. 

Zamknięto listę jednogłośnie. 

Senior stwierdził zamknięcie listy kandydatów. 

Przeprowadzenie tajnego głosowania 

Senior poprosił komisję skrutacyjną o przystąpienia do pracy i przygotowanie kart do 

głosowania.  

Ogłaszam 10 minutową przerwę.  
 

Senior poprosił komisję skrutacyjną o przedstawienie zasad głosowania ( przewodniczący 

komisji skrutacyjnej odczytał § 11ust. 1, 4, 5, 6  Regulaminu Rady Miejskiej dotyczący zasad 

głosowania tajnego).  

 

Senior poprosił przewodniczącego komisji o wyczytywanie z listy z imienia i nazwiska 

obecnych na sesji radnych, a wyczytywanych radnych o podchodzenie w miejsce 

przeznaczone do głosowania i po oddaniu głosu wrzucanie do urny kart do głosowania. Po 

wrzuceniu kary do głosowania przez ostatniego wyczytanego radnego Senior ogłosił  

10 minutową przerwę, a komisję skrutacyjną prosił o obliczenie głosów i podanie wyników 

głosowania.  

 

( po przerwie ) 

Senior poprosił przewodniczącego komisji skrutacyjnej o odczytanie protokołu z wyborów 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Brusach  

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół z przeprowadzonych wyborów. 
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Senior odczytał uchwałę Nr I/1/14 w sprawie stwierdzenia wyboru pani Beaty 

Zblewskiej na Przewodniczącą Rady Miejskiej w Brusach załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Pogratulował wraz z Burmistrzem Brus Przewodniczącej Rady oraz wręczył jej kwiaty. 

Senior poprosił Przewodniczącą Rady o dalsze prowadzenie obrad.  

 

Ad. 5 

Wybór wiceprzewodniczących Rady Miejskiej 

Ustalenie ilości wybieranych wiceprzewodniczących 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż przystępując do realizacji dalszej części porządku 

obrad sesji zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym rada ze swego grona 

wybiera od 1- 3 wiceprzewodniczących, bezwzględną większością głosów w obecności, co 

najmniej połowy ustawowego składu rady w głosowaniu tajnym.  

Poprosiła o zgłaszanie propozycji dotyczących ilości wiceprzewodniczących Rady Miejskiej 

w Brusach.  

 

Radny Zbigniew Łacki zaproponował, aby w Radzie Miejskiej w Brusach było 2 

Wiceprzewodniczących. Nie było innych propozycji. 

Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie nad zgłoszoną propozycją. 
Propozycja został przyjęta 15 głosów za. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia liczby 

Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Brusach.  Uchwała Nr I/2/14 w sprawie 

określenia liczby Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Brusach została podjęta 

jednogłośnie 15 za. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu sesji. 

 

Rada podjęła uchwałę, iż w Radzie Miejskiej w Brusach będzie 2 wiceprzewodniczących.  

 

Zgłoszenie kandydatów na funkcję wiceprzewodniczących Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie kandydatów na stanowisko 

wiceprzewodniczących rady oraz ewentualnie o ich przedstawienie. Przypominała, że 

zgłoszony kandydat musi wyrazić zgodę na kandydowanie. 

Na I wiceprzewodniczącego zgłoszono kandydatury pana Andrzeja Wieckiego oraz 

Zbigniewa Szczepańskiego  
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Na II wiceprzewodniczącego zgłoszono kandydaturę pana Olgierda Chylewskiego. 

Wszyscy Radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Przewodnicząca Rady przegłosowała zamknięcie listy. Lista została zamknięta.  

Przeprowadzenie tajnego głosowania 

Przewodnicząca Rady poprosiła komisję skrutacyjną o przystąpienia do pracy i 

przygotowanie kart do głosowania.  

Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minutową przerwę.  
(po przerwie) 

Przewodnicząca Rady poprosiła przewodniczącego komisji skrutacyjnej o wyczytywanie z 

listy z imienia i nazwiska radnych, a wyczytywanych radnych o podchodzenie w miejsce 

przeznaczone do głosowania i po oddaniu głosów wrzucanie do urny kart do głosowania. 

Po przeprowadzeniu głosowania ogłosiła 10 minutową przerwę, a komisję skrutacyjną prosiła 

o obliczenie głosów i podanie wyników głosowania.  

 

(po przerwie)  

Przewodnicząca Rady poprosiła przewodniczącego komisji skrutacyjnej o odczytanie 

protokołów z wyborów wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Brusach  

I wiceprzewodniczący został radny Andrzej Wiecki 

II wiceprzewodniczącym został radny Olgierd Chylewski 

 

Przewodnicząca Rady odczytała uchwałę Nr I/3/14 w sprawie stwierdzenia wyboru 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Brusach załącznik nr 6 do protokołu sesji. 

 

Ad. 6 

Wybór stałych komisji Rady  

Zgłoszenie propozycji dotyczących powołania komisji Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zgładzanie propozycji dotyczących powołania komisji 

Rady Miejskiej w Brusach. Radny Zbigniew Łacki zaproponował, aby pozostały takie 

komisje jak w poprzedniej kadencji. 

Przewodnicząca Rady odczytała komisje z poprzedniej kadencji następnie zapytała czy są, 
jakie inne propozycje, innych propozycji nie zgłoszono. Przewodnicząca Rady odczytała 

projekt uchwały w sprawie powołania komisji Rady Miejskiej w Brusach.  
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Uchwała nr I/4/14 w sprawie powołania komisji stałych Rady Miejskiej w Brusach 

została podjęta jednogłośnie 15 radnych za. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu 

sesji. 

 

Zgłoszenie kandydatów na funkcję przewodniczących komisji 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie kandydatów na stanowiska przewodniczących 

komisji rady. Poinformowała, iż zgodnie ze statutem gminy Brusy § 20 ust. 2 pkt. 2 rada 

powołuję przewodniczącego komisji na wniosek, co najmniej 5 radnych.   

Zgłoszenie kandydatów na przewodniczącego:  

Komisji Budżetu i Finansów:  

• Radny Marek Daniłko w imieniu Klubu Radych zgłosił Radnego Bartosza 

Michnowskiego 

• Radny Olgierd Chylewski w imieniu swoim i radnych: Andrzeja Kuleszy, Andrzeja 

Wieckiego, Michała Kina, Adama Bartkowskiego, Marka Zblewskiego, Bernadety 

Niebrzydowskiej i Beaty Zblewskiej zgłosił radnego Zbigniewa Łąckiego 

Obaj radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie: 

Na radnego Bartosza Michnowskiego oddano 6 głosów za, 9 wstrzymujących. 

Na radnego Zbigniewa Łąckiego oddano głosów 9 za, 6 wstrzymujących. 

Wybrany został radny Zbigniew Łacki 

 

Przewodnicząca poprosiła o zgłoszenie kandydatów na przewodniczącego:  

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu  

• Radny Zbigniew Łacki w imieniu swoim i radnych: Andrzeja Kuleszy, Olgierd 

Chylewskiego, Michała Kina, Adama Bartkowskiego, Marka Zblewskiego, Bernadety 

Niebrzydowskiej i Beaty Zblewskiej zgłosił radnego Andrzeja Wieckiego 

Radny wyraził zgodę na kandydowanie. 

Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie: 

Na radnego Andrzeja Wieckiego oddano głosów 8 za, 7 wstrzymujących się. 
Wybrany został radny Andrzej Wiecki 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłoszenie kandydatów na przewodniczącego:  

Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rodziny  



 8

• Radny Leszek Skwierawski w imieniu Klubu Radych zgłosił Radnego Zbigniewa 

Szczepańskiego 

• Radny Andrzej Kulesza w imieniu swoim i radnych: Zbigniewa Łąckiego, Andrzeja 

Wieckiego, Olgerda Chylewskiego, Adama Bartkowskiego, Marka Zblewskiego, 

Bernadety Niebrzydowskiej i Beaty Zblewskiej zgłosił radnego Michała Kin 

Obaj radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie: 

Na radnego Zbigniewa Szczepańskiego oddano 6 głosów za, 9 wstrzymujących się. 
Na radnego Michała Kin oddano głosów 9 za, 6 wstrzymujących się. 
Wybrany został radny Michał Kin 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłoszenie kandydatów na przewodniczącego:  

Komisji Rozwoju Gospodarczego, Bezpieczeństwa Publicznego, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska  

• Radny Marek Zblewski w imieniu swoim i radnych: Andrzeja Kuleszy, Andrzeja 

Wieckiego, Michała Kina, Adama Bartkowskiego, Zbigniewa Łąckiego, Bernadety 

Niebrzydowskiej i Beaty Zblewskiej zgłosił radnego Olgierda Chylewskiego. 

Radny Olgierd Chylewski wyraził zgodę na kandydowanie. 

Na radnego Olgierda Chylewskiego oddano 15 głosów za. 

Podjęcie uchwały stwierdzającej wybór przewodniczących komisji 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczących 

Komisji Stałych Rady Miejskiej w Brusach. 

15 radnych było za podjęciem uchwały Nr I/5/14 w sprawie wyboru przewodniczących 

komisji stałych Rady Miejskiej w Brusach. Uchwala stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż w pierwszej kolejności określona zostanie liczbę 
członków komisji stałych Rady Miejskiej w Brusach zaproponowała ustalić liczbę członków 

od 3 do 7 radnych.  

Zapytała czy są jakieś inne propozycje. Nie zgłoszono. Przeprowadziła głosowanie uchwały. 

Uchwała Nr I/6/14 w sprawie określenia liczby członków komisji stałych Rady Miejskiej 

w Brusach została podjęta jednogłośnie 15 za. Załącznik nr 9 do protokołu. 

Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie kandydatów do komisji stałych. Proponowała, aby w 

pierwszej kolejności wypowiedzieli się nowo wybrani przewodniczący komisji.  

Zgłoszenie kandydatów na członków Komisji Budżetu i Finansów. 
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Radny Zbigniew Łacki zgłosił radnych: Beatę Zblewską i Andrzeja Wieckiego. 

Radny Marek Daniłko zgłosił radnych: Bartosza Michnowskiego i Arkadiusza Adamczyka. 

Wszyscy radni wyrazili wolę pracy w komisji. Przewodnicząca Rady przeprowadziła 

głosowanie poszczególnych członków komisji. Wszyscy członkowie zostali przyjęci do prac 

w komisji jednogłośnie 15 za. 

  

Zgłoszenie kandydatów na członków Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

Radny Andrzej Wiecki zgłosił radnych: Beatę Zblewską, Bernadetę Niebrzydowska, Adama 

Bartkowskiego i Mariusza Kobusa.  

Radny Marek Daniłko zgłosił radnego Leszka Skwierawskiego. Wszyscy radni wyrazili wolę 
pracy w komisji. Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie poszczególnych członków 

komisji. Wszyscy członkowie zostali przyjęci do prac w komisji jednogłośnie 15 za. 

 

Zgłoszenie kandydatów na członków Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rodziny  

Radny Michał Kin zgłosił radnych: Bernadetę Niebrzydowską, Adama Bartkowskiego, Marka 

Zblewskiego i Leszka Skwierawskiego.  

Radny Marek Daniłko zgłosił radnych: Bartosza Michnowskiego, Mariusza Kobusa. Wszyscy 

radni wyrazili wolę pracy w komisji. Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie 

poszczególnych członków komisji. Wszyscy członkowie zostali przyjęci do prac w komisji 

jednogłośnie 15 za. 

 

Zgłoszenie kandydatów na członków Komisji Rozwoju Gospodarczego, Bezpieczeństwa 

Publicznego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska.  

Radny Olgierd Chylewski zgłosił radnych: Zbigniewa Łąckiego, Zbigniewa Szczepańskiego, 

Marka Daniłko, Marka Zblewskiego, Andrzeja Kuleszę i Arkadiusza Adamczyka. Wszyscy 

radni wyrazili wolę pracy w komisji. Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie 

poszczególnych członków komisji. Wszyscy członkowie zostali przyjęci do prac w komisji 

jednogłośnie 15 za. 

Podjęcie uchwały stwierdzającej ustalenie składu osobowego komisji Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego 

komisji stałych Rady Miejskiej w Brusach. Następnie przeprowadziła głosowanie, uchwała 

Nr I/7/14 ustalenia składu osobowego komisji stałych Rady Miejskiej w Brusach został 

przyjęta jednogłośnie – 15 za. Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu sesji. 
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Wybór przewodniczącego i składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Brusach.  

Zgłaszanie kandydatów na funkcję przewodniczącego komisji 

Przewodnicząca Rady poinformowała radnych, iż zgodnie z art. 18 a ust. 2 ustawy o 

samorządzie gminnym w skład Komisji Rewizyjnej wchodzą radni, w tym przedstawiciele 

wszystkich klubów, z wyjątkiem radnych pełniących funkcję przewodniczącego  

i wiceprzewodniczących rady. Zgodnie z § 20 ust. 2 pkt. 2 statutu gminy propozycję na 

przewodniczącego komisji może zgłosić, co najmniej 5 radnych.  

Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie kandydatów na funkcję przewodniczącego 

komisji rewizyjnej.  

Radny Zbigniew Szczepański w imieniu Klubu Radych zgłosił radnego Marka Daniłko. 

Radny Andrzej Wiecki w imieniu swoim i radnych: Zbigniewa Łąckiego, Olgierd 

Chylewskiego, Michała Kina, Adama Bartkowskiego, Marka Zblewskiego, Bernadety 

Niebrzydowskiej i Beaty Zblewskiej zgłosił radnego Andrzeja Kuleszę.  
Obaj radni zgodzili się na kandydowanie. 

Przewodnicząca przegłosowała zamknięcie listy kandydatów na przewodniczącego komisji 

rewizyjnej 15 radnych za. 

Następnie przeprowadziła głosowanie nad wyborem przewodniczącego komisji. Radny 

Marek Daniłko uzyskał 6 głosów, radny Andrzej Kulesza 9 głosów. 

podjęcie uchwały stwierdzającej wybór przewodniczącego komisji 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Brusach. 

Uchwała Nr I/8/14 w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Brusach przyjęto stosunkiem głosów 9 za, 0 przeciw, 6 wstrzymujących się. 
Przewodniczącym komisji został pan Andrzej Kulesza. Uchwała stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu. 

 

Propozycje składu osobowego Komisji Rewizyjnej 

Przewodnicząca Rady powiedział, iż w pierwszej kolejności należy określić liczbę członków 

komisji rewizyjnej Rady Miejskiej w Brusach zaproponowała ustalić liczbę członków - 3 

radnych, wraz z przewodniczącym.  

Radny Marek Daniłko zgłosił, aby w skład komisji rewizyjnej wchodziło 4 radnych wraz z 

przewodniczącym. Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie najdalej idącego wniosku  
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tj. w sprawie ustalenia ilości członków Komisji Rewizyjnej w liczbie 4 członków. Wniosek 

został odrzucony stosunkiem głosów 6 za, 9 przeciw.  

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie określenia liczby członków 

komisji do 3 radnych. Uchwała Nr I/9/14 w sprawie określenia liczby członków komisji 

rewizyjnej Rady Miejskiej w Brusach została podjęta stosunkiem głosów 9 za, 6 

wstrzymujących (uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu sesji). 

Przewodnicząca Rady poprosiła przewodniczącego komisji rewizyjnej, aby zaproponował 

skład osobowy komisji.  

Radny Andrzej Kulesza zaproponował radnych Bernadetę Niebrzydowską i Zbigniewa 

Szczepańskiego – członka Klubu Radnych Samorządni Brusy.  

Radna Bernadeta Niebrzydowska wyraziła zgodę kandydowania do składu komisji.  

Radny Zbigniew Szczepański nie wyraził zgody na kandydowanie do komisji rewizyjnej.  

Przewodnicząca Rady poprosiła o dalsze zgłaszanie kandydatów. 

Radny Zbigniew Szczepański zgłosił kandydaturę radnego Marka Daniłko, radny Daniłko 

wyraził wolę kandydowania. 

Przewodnicząca Rady przeprowadził głosowanie nad poszczególnymi kandydaturami: 

Radna Bernadeta Niebrzydowska uzyskała 13 głosów za, 2 wstrzymujące. 

Radny Marek Daniłko uzyskał głosów 7 za, 8 przeciw. 

W związku z niewybraniem trzeciej osoby do składu komisji rewizyjnej Przewodnicząca 

Rady ogłosiła 5 minutową przerwę. 
Po przerwie Przewodnicząca Rady poprosiła o uzupełnienie składu komisji rewizyjnej w 

kolejna osobę z Klubu Radnych Samorządni Brusy. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Andrzej Kulesza zaproponował pana Leszka Skwierawskiego, radny Leszek Skwierawski nie 

wyraził zgody. Przewodniczący Andrzej Kulesza zaproponował radnego Bartosza 

Michnowskiego, radny nie wyraził zgody. Przewodniczący Kulesza zaproponował radnego 

Arkadiusza Adamczyka, radny nie wyraził zgody. Pan Kulesza zaproponował radnego 

Mariusza Kobusa, radny nie wyraził zgody. W związku z tym, iż żaden z radnych z Klubu 

Samorządni Brusy nie wyraził zgody kandydować do składu komisji rewizyjnej a kandydat 

radny Marek Daniłko został odrzucony w głosowaniu, przewodniczący komisji rewizyjnej 

zaproponował do pracy w komisji rewizyjnej radnego Adama Bartkowskiego. Pan Adam 

Bartkowski wyraził wolę pracy w komisji. Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie, 

w którym radni stosunkiem głosów 9 za, 6 przeciw zdecydowali, iż w skład komisji 

rewizyjnej wejdzie radny Adam Bartkowski. 

Podjęcie uchwały stwierdzającej ustalenie składu osobowego Komisji Rewizyjnej. 
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Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Brusach.  

Uchwała Nr I/10/14 w sprawie składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Brusach została przyjęta stosunkiem głosów 9 za, 6 przeciw. Uchwała stanowi załącznik  

nr 13 do protokołu sesji. 

 

Ad. 7 

Ślubowanie Burmistrza 

Przewodnicząca Rady Beata Zblewska poprosiła Przewodniczącego Gminnej Komisji 

Wyborczej pana Jacka Bruskiego o wręczenie panu Witoldowi Ossowskiemu zaświadczenia  

o wyborze na Burmistrza Brus. 

Burmistrz odebrał zaświadczenie. 

Następnie Przewodnicząca Rady poprosiła Burmistrza Brus o złożenie ślubowania.  

Burmistrz zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym złożył ślubowanie: 

„Obejmując urząd Burmistrza Brus, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a 

powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności 

mieszkańców gminy” dodając formułę „Tak mi dopomóż Bóg”.  

 

Burmistrz uklęknął przy sztandarze Rady Miejskiej i pocałował kraj jego płata.  

Następnie Przewodnicząca Rady Beata Zblewska oraz Wiceprzewodniczący Rady Andrzej 

Wiecki i Olgierd Chylewski złożyli Burmistrzowi gratulacje i wręczyli kwiaty. 

 

 

Ad.8 

Zakończenie obrad 

Przewodnicząca Rady poprosiła o wyprowadzenie sztandaru Rady Miejskiej w Brusach. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady zamknęła obrady I sesji 

Rady Miejskiej w Brusach. 

 

 

Protokół sporządziła:  

Joanna Kobus 


